[bookmark: _GoBack]French translation of the English part (highlighted) of the French version of Privacy Policy accessible at https://adblockplus.org/fr/privacy


1. Extension update checks/ Vérification de la disponibilité de mises à jour 

1.1 Current English written sentence :

« Your browser periodically checks for updates of all your extensions including Adblock Plus. »

Suggested French translation :

« Votre navigateur vérifie périodiquement la disponibilité de mise à jour pour vos extensions, en ce compris Adblock Plus. »

1.2 Current English written sentence :

« Adblock Plus nightly build updates as well as updates for Adblock Plus on Android and Internet Explorer are handled by AdblockPlus.org website and the data transmitted is subject to sa politique de confidentialité. Updates to stable Adblock Plus for Firefox releases are handled by Addons.Mozilla.Org website and are subject to the politique de confidentialité de Firefox. Updates to stable Adblock Plus for Chrome releases are handled by the Google Web Store website and is subject to the Google Privacy Policy. Updates to stable Adblock Plus for Opera releases are handled by the Opera Add-ons website and are subject to the Opera privacy policy. »

Suggested French translation :

« Les mises à jour nocturnes d’Adblock Plus ainsi que les mises à jour d’Adblock Plus pour Androïd et Internet Explorer sont gérées par le site internet AdblockPlus.org et les données transmises sont soumises à sa politique de confidentialité. Les mises à jour d’Adblock Plus pour Firefox sont gérées par le site Internet Addons.Mozilla.Org et sont soumises à la politique de confidentialité de Firefox. Les mises à jour d’Adblock Plus pour Chrome sont gérées par le site Internet Google web store et sont soumises à la politique de confidentialité de Google. Les mises à jour d’Adblock Plus pour Opera sont gérées par le site Internet Opara Adds-on et sont soumises à la politique de confidentialité d’Opera. »	Comment by nathalie de quatrebarbes: Please insert a link to the Privacy Policy.	Comment by nathalie de quatrebarbes: Please insert a link to the Addons.Mozilla.org Privacy Policy	Comment by nathalie de quatrebarbes: Please insert a link to the Google (web store) Privacy Policy.	Comment by nathalie de quatrebarbes: Please insert a link to the Opera Privacy Policy.


2. Subscription downloads/ Téléchargement des abonnements

Current English written sentence :

« Every update results in the hosting website receiving your IP address as well as some general information like your Adblock Plus version, browser and browser version. »

Suggested French translation :

« Toutes mise à jour entraine la réception par le site Internet hébergeur de votre adresse IP ainsi que d’informations générales comme votre version Adblock Plus, votre navigateur et la version de votre navigateur. »


3. Issue Reporter/ Outils de signalement de problème

3.1 Current English written sentence :

« Adblock Plus for Firefox allows you to send issue reports to be temporarily stored on AdblockPlus.org domain. »

Suggested French translation :

« Adblock Plus Plus pour Firefox vous permet d’envoyer des rapports d’erreurs qui seront ensuite temporairement hébergés sur le domain AdblockPlus.org ».

3.2 Current English written sentence :

« Email address is only used to request more information or to update the user on the issue. »

Suggested French translation :

« L’adresse email est uniquement utilisée pour requérir plus d’information ou pour mettre à jour l’utilisateur sur le problème. »


4. Emergency notification (no French translation)

Current English written sentences : 

« Emergency notification
Recent Adblock Plus versions contain an emergency notification mechanism that allows them to notify users about important issues affecting their Adblock Plus installation. This feature requires all Adblock Plus installations to query an address in the AdblockPlus.org domain regularly to retrieve the list of active notifications. This request makes your IP address visible to the website and also sends some general information like your Adblock Plus version, browser and browser version. This data allows serving different notifications to different clients and is subject to the usual AdblockPlus.org privacy policy. »

Suggested French translation : 

« Notification d’urgence 
Les versions récentes d’Adblock Plus contiennent un mécanisme de notification d’urgence qui permet de notifier aux utilisateurs les problèmes importants affectant leur installation d’Adblock Plus. Cette fonctionnalité requiert que toutes les installations d’Adblock Plus interrogent régulièrement une adresse du domaine AdBlockPlus.org pour récupérer la liste de notifications active. Cette requête rend votre adresse IP visible pour le site Internet et envoie aussi des informations générales comme la version d’Adblock Plus que vous utilisez, votre navigateur et sa version. 
Cette donnée permet de délivrer différentes notifications à différents clients et est sujette à la Politique de Confidentialité https://adblockplus.org/fr/privacy. »


